
Zápis ze schůze komise pro vzdělávání dne 19.2.2015  

 

 

Přítomny:  K. Říhová,  L. Šímová,  V. Jáchimová,  Z. Ptáčková 

Omluvena:  L. Gotthardová 

 

 

  Na schůzi komise pro vzdělávání se jako host dostavila ředitelka 

Equiparku Svinčice paní Ivana Staňková s dotazem na podmínky 

zřízení akreditovaného pracoviště pro školení instruktorů a trenérů 

jezdectví – konkrétně ji zajímala požadovaná kvalifikace školitelů 

a jejich schválení ČJF. 

 K. Říhová informovala členy komise, že již má od akreditovaných 

pracovišť k dispozici testy závěrečných zkoušek instruktorů a 

trenérů jezdectví, a to kvůli užší spolupráce akr. pracovišť s komisí 

pro vzdělávání.   

 K. Říhová informovala členy komise o úspěšném průběhu školení a 

závěrečných  zkoušek stavitelů parkurů a tratí v Hořovicích 

v termínu 13. - 15. 2. 2015. 

  Komise pro vzdělávání dostala z Francie vzdělávací manuál 

Gallops 1 – 4, který plánuje zapracovat do systému vzdělávání 

v České republice. Materiál nechá přeložit odborné překladatelce 

pí. Maškové. 

 Komise vzala na vědomí, že vzhledem k tomu, že výkonný výbor 

nepřijal návrh skokové komise na kategorizaci jezdců, se kterou 

byl celý příští projekt Styl Šampionátu spjat, bude se zatím 

pracovat na přípravě systému, který se spustí po budoucím přijetí 

kategorizace. Systém vzdělávání stylových rozhodčí bude tedy 

spuštěn spolu s kategorizací v roce 2016 za předpokladu, že bude 

kategorizace přijata. 

 Vzhledem k rozdílným nárokům jednotlivých komisařů na 

účastníky  ZZVJ a vzhledem k rozdílné jezdecké úrovni absolventů 

zkoušek, vypracuje komise metodický dopis určený komisařům 

ZZVJ, který by měl být vodítkem pro jednotné posuzování výkonů 

účastníků zkoušek.  Do budoucna plánuje komise uspořádat v 

návaznosti na systém Gallops každoroční setkání komisařů ZZVJ. 

 Termín příští schůze:  16. 4. 2015 

 

 

 

Zapsala: Zuzana Ptáčková 

 

20. 2. 2015 


